



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處  
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department  
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

### **建議從註冊紀錄冊中刪除事宜**

商標註冊處處長擬根據《商標條例》(第559章)第57(7)條從註冊紀錄冊中刪除以下註冊商標，因該註冊商標的擁有人已告解散，而政府已對歸屬政府為無主財物的該註冊商標的所有權予以卸棄。

根據《商標規則》(第559章附屬法例)第67條，任何聲稱受擬作出的刪除影響的人，可在本公告公布的日期後三個月內，採用表格第T6號提交反對通知。(例如，若果公布日期為2003年4月4日，則該三個月的最後一日為2003年7月4日。)反對通知須載有提出反對的理由的陳述。反對人須在提交反對通知的同時，將該通知的副本送交有關註冊商標的擁有人。

根據《商標規則》第95條，提交反對通知的限期不得延展。

### **PROPOSAL FOR REMOVAL OF MATTER FROM THE REGISTER**

The Registrar of Trade Marks proposes to remove the following registered trade mark from the register under section 57(7) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559), as the Owner of the registered trade mark has been dissolved, and the Government has disclaimed its title to the registered trade mark being property vested in the Government as bona vacantia.

Under rule 67 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the proposed removal may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of opposition on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of opposition shall include a statement of the grounds of opposition. The opponent shall, at the same time as he files the notice of opposition, send a copy of it to the owner of the registered trade mark in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of opposition.

- [111] 註冊編號 : 304573260  
Trade Mark No. :
- [540] 商標 :  
Mark : The logo for PIPO Pre-IPO Platform. It features a circular emblem with a red and white design on the left. To the right, the word "PIPO" is written in large, bold, gold-colored letters with a horizontal striped pattern. Below "PIPO", the words "Pre- IPO Platform" are written in a smaller, gold-colored font. At the bottom, there is a line of small text: "Hong Kong International Securities Public Offering System Limited" and its Chinese equivalent "香港國際企業股份公開發行系統有限公司".
- [550] 商標種類 : 一般商標  
Mark Type:
- [571] 商標描述 : 不適用  
Mark Description:
- [730] 擁有人  
姓名 / 名稱 : 香港國際企業股份公開發行系統有限  
Owner's Name : 公司 (Hong Kong International  
Securities Public Offering System  
Limited)
- [740 /  
750] 擁有人的送達地址 : 暉煌秘書有限公司  
Owner's Address for 香港  
Service : 上環德輔道中272-284號  
興業商業中心15樓1508室
- [511] 類別編號 : 36  
Class No. :
- [511] 貨品 / 服務說明 : 36  
Specification: 保險 ; 金融事務 ; 貨幣事務 ; 不動產  
事務。
- [151] 註冊日期 : 22-06-2018  
Date of Registration :
- 實際註冊日期 : 10-04-2019  
Actual Date of  
Registration: